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Verslag vergadering Algemeen Bestuur Binnenklimaat Nederland 
 

 

 

Omdat Wouter Wijma later aansluit opent Remi de vergadering. 
 

1. BESTUURSVOORSTELLEN 

1.1  Verslag vorige bestuursvergadering 
Verslag wordt goedgekeurd. Er staan geen actiepunten open.  
 
Ontwikkeling MBO Keuzedeel: 
Richard Verbree heeft Marsha Wagner geïntroduceerd bij Dorien Terpstra. Er wordt bekeken of er 
aanknopingspunten zijn om met Binnenklimaat Nederland samen te werken 
 
Luka: 
Met Luka is het niet gelukt om contact te leggen. We gaan ons focussen op eigen kracht en niet op 
andere partijen. 

1.2  Financiële voortgangsrapportage 
Resultaat tot 31-12-2021: De NEN factuur ad €6000 moet als voorziening worden opgenomen.  
Er is een positief resultaat van € 7000 los van de sectoren.  

1.3  Aangepaste begroting 2022 
De begroting voor 2022 is aangepast in verband met een nieuw project: PVE Langdurige Zorg. 
Remi licht toe dat de opdracht komt van zorginstanties die een onafhankelijk eisenpakket nodig 
hebben mbt de ventilatie in hun gebouwen. Dit heeft namelijk impact op het zorgmodel.  
 
Er ontstaat een discussie waarbij het bestuur de volgende opmerkingen maakt: 

• We moeten ons als branchevereniging niet begeven op medisch/ethisch gebied 

• Binnenklimaat NL moet gebouw-gebonden blijven en degradaties kunnen maken binnen 
de gebouwsoorten 

• De projectomschrijving dient een gebouwenomschrijving te zijn en niet een 
doelgroepomschrijving. Op gebouwensoort kunnen wij eisen stellen en controleren 

• Geen onderscheid maken in welke personen in welk gebouw zitten maar onderscheid 
maken in welke soort ventilatie en temperatuur er nodig is in een bepaald gebouw 

 
Het Bestuur wil eerst alle details weten voordat er €25.000 in dit project wordt gestoken.  
We moeten op het soort gebouw zitten dus PvE Gezondheidszorg i.p.v. Langdurige Zorg. 
Wouter wil weten wie de opdrachtgever is en vraag Remi contact op te nemen met de 
Vastgoedondernemer. 
Remi zal een afspraak maken met de projectleider en Wouter Wijma. 
                                                                                                                           Actie Remi en Wouter 
 
 

Datum 17 februari 2022 

Tijd 10.00 uur 

Locatie Microsoft Teams 

Aanwezig Wouter Wijma, Dorien Terpstra, Jeroen Rook, Remi Hompe en Karin van Reijn 
(notulen) 

Afwezig Richard Verbree, Xander van Bree 
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Op de vraag van Remi Hompe of de aangepaste begroting moet worden geparkeerd antwoordt 
Wouter Wijma dat het vooralsnog mag worden begroot maar dat we een uitleg moeten kunnen 
geven aan de achterban. Het bestuur gaat akkoord met de aangepaste begroting.  
 

2. VOORTGANG STRATEGIEPIJLERS 

2.1  Voortgangsrapportage 2022 
Er is een nieuw model gemaakt voor de voortgangsrapportage die Dorien Terpstra er professioneel 
uit vindt zien. 
Er wordt voorgesteld om het wellicht op te leuken met kleuren zodat het kan worden gedeeld 
tijdens de ALV. 
 
Voor Jeroen Rook worden uit de voortgangsrapportage de slides m.b.t. Communicatie uitgelicht: 

• Veel  interactie op LinkedIn 

• Binnenklimaat NL wordt als autoriteit gezien op de markt 

• Nationale Nederlanden communiceert veel op het gebied van binnenklimaat 

• Landelijke pers loopt goed 
 
Dorien stelt voor om dit document als leidraad te gebruiken bij Onderwijs en Arbeidsmarkt. 
 

2.2  Leden initiatief Ventilatieposter scholen 
Is vanuit de leden ontwikkeld en zelf opgepakt. Binnenklimaat NL kijkt mee op afstand en laat de 
leden zelf hun gang gaan. 
Buva had via LinkedIn een oproep gedaan en daar hebben een aantal leden op aangehaakt. In 
maart zal de campagne worden uitgerold. Het bestuur is positief over dit initiatief van de leden. 
 

2.3  Planvorming Gezond Binnen 
Er wordt gewerkt aan een 1.1 versie. Elsa en Remi hebben feedback gegeven en deze is verwerkt 
door Jelmer Vermeulen. Ligt bij het consortium en de leden ter discussie.  
Eind maart moet het plan klaar zijn waarna het live zal gaan en de stichting zal worden opgericht. 
Op vrijdag 11 maart zal de definitieve klap worden gegeven op het plan.  
 
Visie Bestuur:  
Jeroen Rook mist concreetheid in het rapport.  
Remi Hompe antwoordt hierop dat er een projectmanager zal worden aangetrokken. Dit wordt 
waarschijnlijk een zzp’er, die de zaken coördineert en organiseert. Hoe dit financieel zal worden 
afgetikt wordt nog besproken met het bestuur. 
Andere opties zijn dat de founding partners een project manager aanleveren of dat iedereen 
bijdraagt bij het financieren van een projectmanager van FME. 
 
Dorien Terpstra merkt op dat we dit snel moeten stroomlijnen omdat er veel kansen liggen.  
 
Jeroen Rook kan nog niet de vinger leggen op hoe de financiering is, de organisatiestructuur, input 
en hoe te bekostigen. 
Wouter Wijma antwoordt dat dit de volgende te nemen stap is en dat we aan Synergie om meer 
concreetheid kunnen vragen. 
Het is een communicatie visie en nog geen communicatiestrategie of communicatieplan. 
Remi Hompe zal dit plan verder concretiseren met Elsa van der Zwan en de nieuwe versie delen.   
                                                                                                                                       Actie Remi / Elsa 
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2.4  Voortgang Binnenklimaattechniek 
Bevindt zich in de creatiefase. Eerste vergadering met Raad van Toezicht is geweest.  
Wietse Wallinga is voor de communicatie aangetrokken. Hij werkt aan marketing en 
communicatie. Zodra de begroting rond is, zal deze worden gedeeld met bestuur.  
Focus ligt op het Binnenklimaat Label dat we nog dit jaar in de markt willen zetten. 

2.5.   Opleidingstraject  
Remi informeert het Bestuur over de samenwerking met Albert Walda van Luchtkanalen. Voor de 
maand februari hebben 10 cursisten zich aangemeld. Het streven is  om 100 cursisten voor de 
opleiding luchtkanalen te scholen. Tot nu toe zijn er 90 aanmeldingen. 
Aanmeldingen m.b.t. de overige modules woningbouw lopen achter. 
 
Opmerking Dorien: De aanmeldingen voor de basisopleiding is positief en groter dan voor de 
andere opleidingen zoals onderhoud tot nu toe. Deze voortgang moeten we evalueren voor 
eventuele aanpassing voor het programma. Het communicatieplan waarvoor Binnenklimaat in 
oktober haar input heeft aangeleverd duurt te lang. Dit moet geadresseerd worden. Daarnaast 
moeten wij wachten op het communicatieplan maar doorgaan met communiceren over de 
opleidingen via social media en daaraan toevoegen dat mensen subsidie kunnen aanvragen van 
€1000 pp 
 
Remi heeft begin maart overleg met de onderwijspartners over de communicatie en hoe deze 
beter en efficiënter aangepakt kan worden. Hij zal het voorstel van Dorien hierin meenemen. 
                                                                                                                          Actie Remi en Elsa 

2.6  Samenwerking BOL.com 
Bol.com heeft ons benaderd om invulling te geven aan een pagina op hun website over 
binnenlucht en binnenklimaat. 
Gezond Binnen gaat een landingspagina ontwikkelen voor Bol.com waarin Binnenklimaat 
Nederland wordt gepositioneerd. 
 
Jeroen merkt op dat het al of niet aangaan van deze samenwerking eerst in het Bestuur had 
moeten worden besproken. Het besluit is nu al genomen.  
Hij uit zijn zorgen over het borgen van de kwaliteit in verband met producten van niet leden en 
producten uit China. Ons verhaal kan worden gebruikt door bedrijven waarvan het product niet 
voldoet aan de eisen wanneer je op de landingspagina doorklikt. 
 
Er zijn vanuit het bestuur eveneens zorgen ten aanzien van de portfolio. Het is te vroeg voor 
Binnenklimaat Nederland om keuring af te geven en dit moeten we dan ook buiten beschouwing 
laten. Zolang het een algemeen stuk blijft over binnenklimaat is het prima. 
 
Remi deelt het bestuur mede dat het om een samenwerking gaat tussen TNO, Longfonds en 
Gezond Binnen en dat er alleen informatie met betrekking tot CO2 in het document zal worden 
opgenomen en niet informatie met betrekking tot producten. Daar doen wij geen uitspraken over. 
De content wordt daarnaast gevalideerd door TNO. 
 
Om er zeker van te zijn dat onze achterban niet geschaad wordt,  verzoekt het bestuur aan Remi 
om nogmaals te kijken naar de pro’s en contra’s van deze samenwerking. 
 
Dorien merkt tenslotte op dat we dit als een leermoment moeten meenemen en borgen dat het 
niet meer gebeurt.  
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2.7  Position paper Binnenklimaat Nederland – FME 
Remi Hompe meldt er vanuit de FME directie contact is gezocht om het thema technologie te 
positioneren in de Corona aanpak. Aanleiding hiervan was dat het FME lid Signify dit onder de 
aandacht heeft gebracht. Hierbij werd door Signify gecommuniceerd dat met hun UVC oplossingen 
scholen gewoon open kunnen blijven. Binnenklimaat Nederland heeft een andere visie, waarbij 
ventileren de basis blijft en luchtreiniging een aanvulling hierop is en niet als alternatief. 
 
Oplossing van Signify is geen totaaloplossing voor een gezond binnenklimaat. Het kan mogelijk 
virussen doden maar doet niks tegen fijnstof of co2 ect.  Signify is erg opportunistisch. 
Daarnaast is binnen FME kenbaar gemaakt dat Binnenklimaat Nederland ook de luchtreiniging 
oplossingen vertegenwoordigen dus wat is de rol van FME in deze. Er heeft een pittig gesprek 
plaatsgevonden tussen Remi Hompe en FME, waarbij is uitgekomen dat FME Binnenklimaat 
Nederland gaat ondersteunen in de lobby. 
 
De position paper die is inmiddels aangebonden aan Ministerie VWS in het kader van aanpak van 
de langdurige corona.  Het is een pittig dossier maar hopelijk gaat ons dit ons een positie impuls 
geven in de lobby strategie.  
 

B 

3.1  Presentatie voorstel ESF subsidie aan te vragen voor de branchevereniging Binnenklimaat 
Nederland 
Presentatie: Dimitri Mulder en Alex Matias Guiot 
 
Naar aanleiding van de presentatie (zie bijlage) wordt besloten dat het secretariaat bij de leden 
gaat peilen of er draagvlak is voor deze subsidie. 
                                                                                                                        Actie secretariaat  

4.   Topics voor vandaag: ter bespreking 

4.1  Opvolging Richard Verbree  
Richard Verbree heeft te kennen gegeven dat hij zijn functie als bestuurslid per 1 juli 2022 gaat 
neerleggen. 
Voor zijn opvolging wordt gezocht naar een kandidaat met profiel op het gebied van luchtreiniging, 
filterfabrikant.  
 
Er wordt aan Remi Hompe verzocht om met een voorstel te komen van 4 kandidaten met daarop 
de pro’s en contra’s.  
Dorien Terpstra en Wouter Wijma zullen dan samen met Remi Hompe met deze kandidaten in 
gesprek gaan. 
Het is de bedoeling om de opvolger van Richard Verbree tijdens de eerstvolgende algemene 
ledenvergadering te benoemen. 
                                                                                                                       Actie Dorien, Wouter, Remi 

4.2  NEN 1087 
Xander en Remi hebben in een gesprek met Ministerie BZ aangegeven dat ze niet tevreden zijn 
over het hele verhaal rondom NEN1087. 
De ambitie en scope heeft men overschreden.  
Door BZ is gevraagd wat de bezwaren zijn met daarbij een bijbehorende toelichting. 
Het overzicht is ontvangen en zal worden gedeeld met de gehele werkgroep. Er zal eveneens 
worden bekeken of er binnen de leden tot een oplossing gekomen kan worden. 
Het zal een lastig dossier worden om op te lossen. 
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4.3  Next step projectgroep luchtreiniging 
Drie van de vijf partijen zijn nog actief omdat Signify en Plasmamade zijn afgehaakt. 
Men is tot de conclusie gekomen dat de communicatie breder moet worden getrokken en dat wij 
onze eigen leden erbij moeten betrekken.  
 
Vanuit Luchtbehandeling zijn er nog 3 partijen die willen aansluiten en daarnaast wil Zehnder ook 
aansluiten. 
De 1e vervolgstap is het oprichten van een Klankbordgroep en daarna het verenigen van de 
luchtreinigers als focusgroep binnen Binnenklimaat Nederland. Het bestuur gaat akkoord met deze 
aanpak. 
 

4.4  Ledenbijeenkomst 7 april 
Na een korte discussie wordt besloten om de ledenbijeenkomst wellicht te combineren met VSK. 
Bijvoorbeeld aan het einde van de dag in een zaal met een licht programma en een afsluitende 
borrel. 
 
Jeroen Rook merkt op dat hij alleen nog beschikbaar is op 17 en 18 mei. 
                                                                                                                                Actie Secretariaat 
 

4.   RONDVRAAG 

Jeroen Rook vraagt of er nog reacties zijn ontvangen op het stuk m.b.t grondstof.  
Dorien Terpstra heeft een terugkoppeling gekregen dat het een goed en herkenbaar stuk is.  
Wouter Wijma merkt op dat het een negatief onderwerp is waar wij een positieve draai aan 
hebben gegeven. Wouter heeft zelf ook positieve reacties ontvangen.  
 
Niets meer aan de orde zijnde, wordt de vergadering om 12.30 uur afgesloten. 
 

 

 

Volgende bestuursvergadering: donderdag 9 juni 2022 om 10.00 uur 

Locatie: nader te bepalen 
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